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Večji prihodek in večji izvoz
Iz poročila o poslovanju gospodarstva naše občine v

prvlh šestih mesecih letošnjega leta, ki sta ga na zasedanju
27. septembra obravnavala družbenopolitični žbor in zbor
krajevnih skupnosti občinske skupščine, je razvidno, da so
OZD s sedežem v občini Center zabeležile razmoroma ugo-
dne finančne rezultate.

Dohodek je porasel za približno 6 odstotkov in presega
tudi z resolucijo za letošnje leto predvideno rast v višini 1,5
odstotka. Povečal se je tudi izvoz blaga in to kar za 35,4
odstotka v primerjavi z lanskim. Celotni prihodek gospodar-
stva se je v primesjavi z lanskim obdobjem povečal za 70
odstotkov.

Na področju družbenih dejavnosti pa so rezultati nekoliko
slabši, saj se nadaljuje težnja zaostrovanja pogojev gospo-
darjenja. Sredstva za družbene dejavnosti še nadalje realno
upadajo in zato je opaziti težave pri poslovanju.

Vendar pa je treba opozoriti, da razvojne perspektive go-
spodarstva v naši občini niso tako ugodne. Reprodukcij-
skega denarja, ki sestavlja akumulacijo in ustrezno amortiza-
cijo, je relativno manj, ker zaostaja za rastjo dohodka. Prihaja
do prelivanja substance v dohodek in porabo.

Razen tega je treba ugotoviti, da so prv« uspehe razbreme-
nitve gospodarstva razvrednotile naraščajoče obresti, ki so
se že povzpele v primerjavi z enakim obdobjem lani za 133
odstotkov. Obresti od kreditov pa ne naraščajo le zaradi.
visokih obresvnih mer, ampak tudi zaradi večjega obsega
kreditiranja. Gospodarstvu vedno bolj primanjkuje likvidnih
obratnih sredstev.

O poročilu o gospodarjenju so med drugim razpravljali tudi
rva predsčdstvu občinske konference SZDL. Razpravljalci so
na predsedstvu ocenili, da je poročilo dovolj izčrpno in
vsebinsko bogatejše v primerjavi s podobnimi poročili iz
preteklosti, da pa bi morali pred dokončnim oblikovanjem
resolucije za leto 1985 in srednjeročnih planskih dokumen-
tov obravnavati problematiko razvoja gospodarstva v občini
bolj celostno. Največ pripomb je imelo predsedstvo na račun
še vedno prisotnih temeljnih problemov gospodarstva v ob-
čini, kot je nadaljnji razvoj trgovine, problematika obrestnih
mer, obratnih sredstev in akumulacije, fizičnega obsega pro-
izvodnje, neurejenegajugoslovanskegatrga, oblikovanjacen
in kljub ugodnim letošnjim kaza!cem še vedno nezadovolji-
vega izvoza. .

Med pripombami na zasedanju zbora združenega dela
občinske skupščine pa naj omenimo mnenje, da daje poro-
čilo kljub svoji izčrpnosti še vedno nekoliko premalo možno-
sti, da bi delegati lahko iz njega ugotovili gibanje gospodar-
stva v prihodnosti in dali na podlagi tega tudi določene

. sugestije.
Na zasedanju občinske skupščine so poročilo s pripom-

bami v celoti sprejeli.
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